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PROTOKÓŁ 1/2020 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Strategii Rozwoju Miasta Rady Miejskiej  w Tarnowie, które odbyło się 
w dniu 15 stycznia 2020 roku w godzinach od 14:30 do 14:50 w budynku przy  
ul. Goldhammera 3, sala narad nr 8. 
 
W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Komisji: 
Radna Agnieszka Danielewicz, Radny Piotr Górnikiewicz, Radny Tomasz Olszówka, Radny Sebastian 
Stepek. 
Lista obecności – zał. nr1 protokołu. 
 
W obradach uczestniczyli: 
Jakub Kwaśny – Przewodniczący Rady Miejskiej w Tarnowie, 
Jacek Pilch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Miasta, 
Marek Ciesielczyk – Radny Rady Miejskiej w Tarnowie, 
Grażyna Barwacz - Radna Rady Miejskiej w Tarnowie, 
Tadeusz Żak – Radny Rady Miejskiej w Tarnowie, 
Janusz Smoliński – Miasto i Ludzie. 
Lista gości – zał. nr2 protokołu. 
 
Pierwsze posiedzenie Komisji Strategii Rozwoju Miasta otworzył i zebranych powitał Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Tarnowie, Pan Jakub Kwaśny. Po stwierdzeniu quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał przedstawił porządek obrad (załącznik nr3 protokołu). 

 

Planowany porządek posiedzenia: 

1. Wybór Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

2. Propozycje do planu pracy Komisji Strategii Rozwoju Miasta na rok 2020. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Porządek został jednogłośnie przyjęty, zgodnie z powyższym. 

 

Na wstępie Przewodniczący Rady Miejskiej w Tarnowie, Jakub Kwaśny, zapoznał członków komisji          
z zakresem spraw, którymi będzie zajmować się Komisja Strategii Rozwoju Miasta Rady Miejskiej                   
w Tarnowie. Do przedmiotu jej działania należą: 

1. Tworzenie strategii i realizacji wieloletnich programów rozwoju Gminy Miasta Tarnowa. 

2. Monitorowanie stopnia realizacji przyjętych strategii i programów rozwoju Gminy Miasta 

Tarnowa. 

3. Ład i planowanie przestrzenne. 

4. Budownictwo i architektura. 

5. Ochrona środowiska. 

 
Ad. 1 Wybór Przewodniczącego Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Tarnowie, Pan Jakub Kwaśny przeszedł do pierwszego punktu 
porządku obrad - wybór przewodniczącego Komisji oraz jego zastępcy. 
 

 
1Lista obecności członków komisji. 
2Lista obecności gości. 
3Planowany porządek posiedzenia. 
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Zgłoszono jedną kandydaturę na przewodniczącego Komisji – radną Agnieszkę, Danielewicz która 
wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Stosunkiem głosów 3 za, 0 przeciw i 1 wstrzymuje się, Komisja Strategii Rozwoju Miasta wybrała na 
Przewodniczącą Komisji radną Agnieszkę Danielewicz. 
 
Na zastępcę przewodniczącej Komisji został zgłoszony jeden kandydat – Radny Tomasz Olszówka, który 
wyraził zgodę na kandydowanie. 
Stosunkiem głosów 3 za, 0 przeciw i 1 wstrzymuje się, Komisja Strategii Rozwoju Miasta wybrała na 
zastępcę Przewodniczącej Komisji radnego Tomasza Olszówkę. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Tarnowie Jakub Kwaśny, pogratulował wybranym oraz zaprosił do 
dalszego prowadzenie posiedzenia Komisji Panią Przewodniczącą Agnieszkę Danielewicz. 
 
Ad. 2. Propozycje do planu pracy Komisji Strategii Rozwoju Miasta na rok 2020. 
 
Pani Przewodnicząca Komisji Agnieszka Danielewicz, zaproponowała przeniesienie tego punktu na 
luty. Poprosiła członków Komisji o przygotowanie na następnie posiedzenie swoich propozycji do Planu 
Pracy Komisji Strategii Rozwoju Miasta na rok 2020. Komisja jednogłośnie przystała na powyższą 
propozycję. 
Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Miasta, Pan Jacek Pilch zwrócił się do Radnych z prośbą                  
o ujęcia w planie Pracy Komisji punktów dotyczących Funduszy Norweskich, Strategii Miasta Tarnowa 
oraz Strategii Województwa Małopolskiego. 
Zaprezentował aktualne działania Urzędu dotyczące strategii i rozwoju Miasta: 

• w dniach 20 -22 lutego planowane są Warsztaty Strategiczne - Tarnów 2030 na które 
zaproszenie dostaną wszyscy Radni; 

• Województwo Małopolskie wyłożyło plan strategii do którego Miasto złożyło  uwagi; 

• Tarnów jest na etapie przygotowania do Strategii elektro mobilności – grant o wysokości 100 
tysięcy złotych. Projekt ma być szeroko konsultowany; 

• z 270 Miast zidentyfikowanych jako tracących swoje dawne funkcje, Tarnów zajął w I etapie 
starań o Fundusze Norweskie 21 miejsce. Program jest 100 % finansowany z wspomnianych 
funduszy. Zgłaszane projekty muszą dotyczyć rewitalizacji centrów miast. Maksymalna kwota 
dla jednej inwestycji to 10 mln euro.  Do pierwszego lipca należy złożyć zgłoszenie. Radni będą 
na bieżąco informowani o postępie prac. 

 
Pani Radna Grażyna Barwacz zapytała, czy jest dostępna lista uwag zgłoszonych przez Miasto Tarnów 
do Wojewódzkiego Planu Strategii a Pan Radny Marek Ciesielczyk o to kto może składać propozycje do 
Banku Pomysłów. 
Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Miasta, Pan Jacek Pilch nie miał przy sobie wykazu złożonych 
uwag, ale obiecał przekazać tę informację na Warsztatach Strategicznych. Propozycje do Banku 
pomysłów może składać każdy np. samorząd, organizacje pozarządowe, przedsiębiorcy i inni. 
Pan Radny Tomasz Olszówka zapytał o łączną kwotę środków Funduszy Norweskich oraz czy                        
w projekcie można ująć oprócz Starówki np. Górę Marcina a Przewodnicząca Komisji Radna Agnieszka 
Danielewicz  zapytała jak wygląda regulamin, procedura składania wniosków. 
Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Miasta, Pan Jacek Pilch poinformował, że łącza kwota środków 
Funduszy Norweskich to 100 mln euro a maksymalna dla jednego projektu to 10 mln euro. Program 
jest skierowany wyłącznie do miast i projekty mogą obejmować tylko ich centrum. Regulamin jest 
ogólnie dostępny i zostanie przekazany Radnym. Maksymalnie miasto może zdobyć 200 punktów za 
zgłoszony projekt. Wszystkie informacje o Funduszach Norweskich oraz postępie prac przy wniosku 
będą przekazywane Radnym na bieżąco. 
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W związku z wyczerpaniem tematu Pani Przewodnicząca zakończyła dyskusję. 
Na tym punkt zakończono. 

  
Ad 3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Pani Przewodnicząca Komisji Agnieszka Danielewicz otwierając punkt oddała głos Panu Radnemu 
Markowi Ciesielczykowi, który przypomniał o pomyśle przedsiębiorcy z Tarnowa na Centrum Spotów 
Motorowych. Zasugerował, że może to być alternatywa dla remontu za 40 mln stadionu w Mościach na 
który miasto nie stać. 
Pan Radny Piotr Górnikiewicz zauważył, że w projekcie o którym mówi radny nie ma przewidzianego  
boiska piłkarskiego, które jest tam niezbędne. 
Podczas dyskusji Komisja podjęła decyzję o powrocie do tematu na posiedzeniu komisji w innym 
terminie w obecności pomysłodawcy na Motodrom. 
 
Komisja zapoznała się z pismem, które wpłynęło do Komisji Rozwoju Miasta i Spraw Komunalnych dot. 
budowy tzw. „obwodnicy wschodniej miasta Tarnowa” (zał. nr4 protokołu). W związku z spotkaniem 
zorganizowanym przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Tarnowie z mieszkańcami oraz Radymi 
Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości odpowiedź Pana Prezydenta Miasta na pismo RO nr 1 
„Starówka”, skierowane do Komisji ws. ujęcia w budżecie Miasta na rok 2020 remontu ul. Wałowej (zał. 
nr5 protokołu). 
 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości odpowiedź Pana Prezydenta Miasta na pismo ws. 
zagospodarowania nieruchomości przy ulicy Chemicznej (zał. nr6 protokołu) 
 
Na tym punkt zakończono. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uczestnictwo 
i zamknęła posiedzenie. 

 
 

 
Przewodnicząca 

        Komisji Strategii Rozwoju Miasta 
 
 

              Agnieszka Danielewicz 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aleksandra Jarek 

 

 
4 Pismo od mieszkańców miasta Tarnowa dot. budowy tzw. „obwodnicy wschodniej miasta Tarnowa” 
5

 Odpowiedź Pana Prezydenta Miasta na pismo RO nr 1 „Starówka”, skierowane do Komisji ws. ujęcia w budżecie Miasta na rok 2020 remontu 

ul. Wałowej 
6 Odpowiedź Pana Prezydenta Miasta na pismo ws. zagospodarowania nieruchomości przy ulicy Chemicznej 


